
迷你型攜帶式 H.264 儲存器 Model:GL-D18 
台灣製造 CE FCC RoHS 外銷精品 

最迷你型隨身 DVR•震動提示功能•支援多種專用專業僞裝型攝影機•支援線控器 

[部件說明] 

 

 

○1 震動提示指撥開關 

○2 錄影/覆蓋指示燈 

○3 攝影機輸入埠 

○4 充電/電源指示燈 

○5 專用 USB 埠 

○6 電源鍵 

○7 錄影/停止鍵 

○8 TF卡插槽 

○9 自動覆蓋(循環錄影)指撥開關 

○10 ReSet 復歸鍵 

 

 

 

 

 

 

[操作] 

準備：插入 TF卡及接上專用攝影機，Vib 震動提示及 Over Write 自動覆蓋先撥好位置。 

開機：長按電源鍵三秒，電源指示燈藍燈到工作指示燈綠燈亮起，表示待機中。 

錄影：待機中按一次錄影鍵(Rec/Stop)，燈號由綠燈轉變為紅燈時，進入錄影。 

再按一次則存檔，紅燈熄滅變綠燈，回到待機模式。 

關機：待機狀態下，長按電源鍵三秒，綠燈先熄，待 3~5 秒藍燈熄關機，此時才能退出

記憶卡。 

線控器：關機側面插上線控器，向另一方推三秒，開機到自動錄影。存檔關機亦同。 

[充電] 

充電時指示燈亮綠燈，充飽後綠燈熄，最長充電時間勿超過 5 小時(以 5V1A) 

鋰電池完全沒電後或器材存放前，請先充飽電再存放 

 

[日期設定] 

一、在根目錄下新增一個 settime.txt 文件檔，內容例如(2017 年 7 月 27 日 8:57:08) 

2017.07.27 08:57:08 

二、開機錄影，即可寫入設定時間。 

三、或在記憶卡根目錄下的 SetTime 資料夾中有個 SetTime.bat 的批次檔，直接執行它，

它會自動抓取您目前電腦的時間，好了之後，一樣將卡片插回 DVR 中，開機錄影一段。 



Matchbox Size DVR Model: GL-D18 

[Description] 

 

○1 Vibration Switch 

○2 Rec/Overwrite LED 

○3 Camera In 

○4 Charge/Power LED 

○5 Control/USB Port 

○6 Power ON/OFF 

○7 REC/STOP 

○8 TF Card Slot 

○9 Overwrite Switch 

○10 Reset Button 

 

 

 

 

 

 

 

[Battery Charge] 

 
With the DVR powered off, connect USB cable to ○5  and the other end of the cable to a 

computer or a USB charger. 

When fully charged, the green light will turn off. The device supports 120-150 minutes 

continuous recording. Every video file is approximately 30 minutes in length. 

[Connecting to a Camera] 

 
TO connect a camera, plug-in camera jack into ○3  on the device. 



[Date & Time setting (for Windows system)] 

(1)from the desk top right-click to open Notepad, create a text(.txt)file names settime 

(2)On the first line of the file, enter date and time information as 

  year.month.day hours.minutes.seconds. 

  For example, suppose the times is 2017/2/1; PM08:00, please enter 2017.02.01 20:00:00 

(3)Save the file to the root directory of the memory card. 

 

[Operation] 

 ※Please format the memory card on PC before recording. 

(1)Sliding the vibration switch ○1  to turn on/off vibration mode. 

(2)Sliding the overwrite switch ○9  to turn on/off overwrite. 

(3)To power on the DVR gentely press ○6  once. Blue LED ○4  turns on. In vibration mode, 

  DVR vibrates once when it is on. 

(4)To record, press ○7  once. Red LED ○2  turns on. 

  (Camera must be connected at this moment) 

  In vibration mode, DVR vibrates 3 times when recording starts. 

(5)To stop record, press ○7  again. LED ○2  turns off. 

(6)Press ○6  to turn off DVR. LED ○4  turns off. In vibration mode, DVR will vibrate 5 times. 

 

Note: The DVR will turn off automatically in 5 seconds if memory card is not placed. 

 

Yellow LED will turn on when overwrite function is enabled. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Made in TAIWAN 

[Exhibition center] GREENLEAF Enterprise Co., Ltd. 

[Address] No. 388, Chung-Hsiao E. Rd.,Sec6, Taipei City, Taiwan,R.O.C. 

[E-Mail]service@taiwan-spy.com 

 

[產地]臺灣 

[展示中心]綠廣興業有限公司 

[地址]台北市南港區忠孝東路六段 388 號 

[E-Mail]service@taiwan-spy.com 


